
                                                 SDRUŽENÍ PODZVIČINSKO  
                                                                                   Holovousy 39, 508 01 Hořice
   tel.: 493 691 031, 608 906 142 |mail: info@podzvicinsko.cz |  www.podzvicinsko.cz

 Zápis ze správní rady Podzvičinska
25. 3. 2011,  9:00 hod. OÚ Holovousy

Program: 1 Zahájení

2. Volba předsedy a místopředsedy správní rady

3. Rop- projekt propagace Podkrkonoší

4. Strategie – návrh

5. Cyklobusy 2011

6. Veletrhy

7. Podzvičinský drak

8. Krásy Česka

9. Projekty naučných stezek

10. Návštěvnost webu

11. Nové logo- připomínky

12. Různé

Přítomni dle prezenční listiny.

• • • • Zahájení
L. Škvrnová uvítala přítomné po zimní přestávce v nově zrekonstruované budově 

obecního úřadu v Holovousích. Na úvod představila novou kolegyni Kláru 

Davidovou, která je novou posilou týmu, především na projekt propagace 

Podkrkonoší. 

• • • • Volba předsedy a místopředsedy správní rady
Současný stav: předsedkyně Mgr. Martina Berdychová

                           místopředseda Mgr. Dušan Kubica

L. Škvrnová vyzvala přítomné k návrhům na předsedu a místopředsedu. Zástupkyně 

za město Hořice navrhla na místopředsedu pana Ivana Doležela, který se musel 

z jednání omluvit. 

Po kontrole stanov bylo navrženo toto složení : 
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Předsedkyně:    Mgr. Martina Berdychová

1. místopředseda:  Mgr. Dušan Kubica

2. místopředseda:          Ivan Doležal

Hlasování:  

Pro 4  proti 0  zdržel se 0          Schváleno prostou většinou hlasů.

• • • • ROP – projekt Propagace Podkrkonoší
Přítomni byli informováni o stavu realizace projektu Propagace Podkrkonoší. Je 
zadána fotobanka, máme návrh na grafický manuál. Během dvou měsíců bude 
vybrána tiskárna, grafické studio, zadána mobilní expozice a mapový portál 
s aktualizací webu. V současné době máme již zablokovanou doménu 
podkrkonosi.eu. Zpracovávají se mj. podklady pro 6 lokalit. Počátkem dubna 
budeme podávat první žádost o platbu. V další etapě se začne pracovat na těchto 
aktivitách: trhačka Podkrkonošský maraton a letáky NS K. J. Erbena, Ovocná stezka, 
Cesta kamene. Projekt bude slavnostně zahájen 7. 5. 2011 akcí Otevírání turistické 
sezon na Zvičině. Marketingová skupina byla seznámena se záměrem sdružení 
spolupodílet se na tvorbě propagačních materiálů. Podzvičinsko připraví základní 
informace do brožur, které se budou konzultovat na MS (vhodnost, ucelenost, 
správnost údajů, doplnění, náročnost apod.)
Ve spolupráci s CEP a.s. připravujeme první žádost o platbu.

Podána žádost o úvěr u české spořitelny i s přílohami.

• Nové logo Podkrkonoší
Logo vzbudilo zprvu rozporuplné reakce, po krátkém představení a diskuzi někteří 

členové prohlásili, že by se na něj dalo zvyknout. L .Škvrnová seznámila přítomné 

s připomínkami od marketingové skupiny.  Obecně byly dány dohromady tyto 

připomínky, se kterými se obrátíme na grafika Štěpána Malovce.:

- Barevnost – žlutá je špatně čitelná

- Znak stromečku -  bez šipky, působí jako recyklační znak

- Zvážit využití barevnosti do budoucna

- Bílý stromek je nevýrazný – jiná barevnost?

• Strategie – návrh
Přítomni byli informováni o možnosti stažení strategie na www.podzvicinsko.cz  
v sekci Sdružení Podzvičinsko- dokumenty. Připomínky a náměty mají být zaslány do 
konce března, zatím pouze došlo do Lázní Bělohrad. Oslovena i Marketingová 
skupina 
Připomínky prosím písemně na mail info@podzvicinsko.cz
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• Cyklobusy  2011
Osloveny obce na trase s žádostí o kofinancování. 

Jezdit budou 3 dny- čtvrtek, sobota a neděle (červenec a srpen) od 2. 7. 2011

Zahajovací jízda 2. 7. 2011- přijímáme náměty na program a trasu.  

• • • • Veletrhy
Podzvičinsko se účastnilo veletrhu v Brně, Praze a HK. Město Hořice prezentovalo 

území 

v Jablonci n/N. Celkově, kromě Jablonce, návštěvnost klesá. Je to pravděpodobně 

dobou internetu. Proto se budeme spíše orientovat na webovou prezentaci.

Seminář pro profesionály v CR „ Poznejte regiony ČR“ – 25. 2. 2011 – Národní dům 

na Vinohradech – prezentace se SMO Krkonoše a správou KRNAP. Velice úspěšná, 

kladné ohlasy. Celkové hodnocení na 4. místě v republice.

Další plánované prezentace 

Zvičina  7.  5. 2011 pořádáno spolu s Během na Zvičinu. Kryje se s termínem Vítání 

jara 

na Kuksu. Přemýšlíme o propojení těchto akcí.

Dny krkonošského a podkrkonošského regionu ve skanzenu v Kouřimi 21. 5. od 10-

16 hod.

Krajské dožínky- podzim.

• Podzvičinský drak
Připravujeme další číslo našeho zpravodaje. Prosíme o zaslání jakýkoliv příspěvků 

z oblasti (akce, novinky, náměty apod.) do pá 1. 4. na náš e- mail. Přílohou by měl 

být elektronický kalendář akcí na sezonu 2011.

• Krásy Česka
Turistický časopis, kde je možno prezentovat území zdarma. Podzvičinsko pro letošní 

rok připravilo témata. Již je v oběhu číslo, kde je výlet z Lázní Bělohrad na Zvičinu. 

Dále jsou připravována témata Přehrada Les Království + cyklobusy, Město kamenné 

krásy, K. J. Erben, vánoční a zimní nabídka. Kontakt:  info@krasyceska.cz

• Projekty naučných stezek
Sdružení opět připravuje projekty naučných stezek a to se sdružení Větrák o.s. a obcí 

Borovnice (větrný mlýn v Borovnici + NS do Zlatnice). Námět na společnou trasu 
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máme 

i s Hradeckem. Pravděpodobně letos dojde ke změně pravidel v PRV. Podá se žádost 

a přílohy budou dodány až po schválení žádosti. Bude to mít své kladné i stinné 

stránky.  Nabízíme 

i pomoc při zpracování projektu.

Připravujeme i další projekt na infrastrukturu cyklodopravy, přijímáme náměty.  Ing. 

V. Kratochvílová z KHK na marketingové skupině informovala o podpoře pro 

informační centra a o grantu na vybavení IC a prezentačně - propagační akce, vše by 

mohlo být vyhlášeno do léta.

• Návštěvnost webu
Od června 2010 je návštěvnost webu přes 33 tis. Březen sahá k 40 tis. Navázali jsme 
spolupráci s UHK. Přijímáme studenty na praxi. Již máme přihlášenou studentku na 
překlad webu do AJ.

• Různé 
Geocaching:  L. Škvrnová informovala o zapojení geocachingu do propagace území. 
Jeví se to jako zajímavá varianta cestování, která rapidně stoupá na oblibě a přináší 
s sebou novou sortu lidí. Kešku na našem území můžete mj. najít na Kuksu, ve Dvoře 
Králové nad Labe, v Hořicích a v osadě Hájemství atd.
Marketingová skupina – přítomni informováni o průběhu a plánu činnosti 

marketingové skupiny.

Braunův Betlém – zástupce města Dvůr Králové D. Kubica byl tázán na plány 

s betlémem 

u Kuksu. L. Škvrnová vznesla námět zařadit obnovu informačního systému do 

projektu infrastruktury cyklodopravy, který by měl být vyhlášen v létě 

Královéhradecký krajem. Dle pana místostarosty Kubici zasedá pracovní skupina, 

která tento problém řeší. 

Zapsala 29. 3. 2011 L. Škvrnová a K. Davidová
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